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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 118 . § . alapján, a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 . §-a
alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

"Mikor kaphatnak életjáradékot, a Nemzeti Parkban élők,
ha földjüket megvételre felajánlják, a Nemzeti Földalapnak?"

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Mivel számos választópolgár megkeresett fogadóórámon, ezért 2003 . március
28-án levélben kértem tájékoztatást az FVM-től, egy a választókerületemben
élőket érintő gonddal kapcsolatban .

Azt kérdeztem : Számíthatnak-e az Őrségi Nemzeti Park területén élők is arra,
hogy a védett területek tulajdonosai is kaphassanak életjáradékot, az NFA-nak
felkínált földjeikért? Számukra milyen lehetőséget kínál a „földet
életjáradékért" program?

Szanyi Tibor politikai államtitkár úr 2003 . április 15-i válaszában azt írta, maga
is sajnálja, hogy a 2002 . évi jogi szabályozás miatt valóban nem vásárolhat meg
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a Nemzeti Földalapkezelő Szervezet védett természeti területeket, ám a
kialakult helyzetről folyamatosan egyeztetnek a Környezetvédelmi és Vízügyi
Minisztériummal. Velük, és a Földalapkezelő Szervezettel keresik a
kompromisszumos megoldás lehetőségét, s bár megállapodás még nem
született, őszintén bízik abban, hogy - a tárgyalások végeredményeként - az
érintett területek tulajdonosai is bekerülnek a „termőföldért életjáradékot"
programba.

Bár ez a válasz nem volt meggyőző a zömmel idős - járadékra váró
földtulajdonosok számára, mégis felcsillantotta a reményt .

Nos Kedves Miniszter Úr, két és fél év után semmilyen változás ez ügyben nem
történt .
Naponta kérdezik tőlem - mint képviselőjüktől - a várakozásba már belefáradt
idős, az élet nehézségei által súlyosan meggyötört emberek, vajon élvezhetik-e
ők is valaha még - ha csak már rövid időre is - azt a kis támogatást, mely a
szomszéd faluban élők számára oly természetes, még akkor is, ha maga az
ügyintézés meglehetősen hosszadalmas?

Fogy a remény, s fogynak a járadékra várók, mindazok, akik egyáltalán
igénybevehetnék ezt a gesztusértékű támogatási formát .

Kérdezem tehát Önt, van-e egyáltalán kormányzati akarat arra, hogy a
programból jelenleg kizártak is járadékhoz juthassanak?

Miért nem oldotta ezt meg a Kormány évek óta, az ígéretek ellenére sem?

Mikor kaphatnak végre életjáradékot, a Nemzeti Parkban fekvő földek
tulajdonosai is?

A kérdésre írásban kérem a választ!

Budapest, 2005 . november 22.

Tisztelettel :

Németh Zsolt
független országgyűlési képviselő
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